

الرقم ، 8/1/2 ع / 783

التاريح : گـ /2022/4

المُوافق ، \ /رمضان/1443

<u>تعمیہ Circular</u> رقم (۲^۱۵) No

Honorable Members of the ASE Good Greetings,

As a follow up to our circular No. (40) dated 13/4/2021 (copy is attached) regarding the period granted to EMMAR INVESTMENTS & REALESTATE DEVELOPMENT company (EMAR) to comply with listing conditions in the Second Market.

Kindly note that the Company failed to comply with the above mentioned conditions within the specified period, where the percentage of net owners equity is still less than S0% of its paid in capital according to the audited annual financial statement for the year 2021.

Accordingly, and by virtue of the provisions of Articles (15/B/13) and (17/A/5) of the Directives for Listing Securities; Kindly note that the shares of the above mentioned company will be:

First: suspended from trading as of Sunday 3/4/2022.

Second: delisted from the ASE, and the total shares of the company 20 million share/JD shall be allowed for trading at the Over-The-Counter (OTC) Market, as of Monday 4/4/2022 with a floated price and according to the following information:

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين تحية طيبة وبعد،

لاحقاً لتعميمنا رقم (40) تاريخ 2021/4/13 (مرفق نسخة عنه)، بخصوص المهلة الممنوحة لشركة إعمار للتطوير والاستثمار العقاري (EMAR) لتصويب أوضاعها وتحقيق شروط الإدراج في السوق الثاني.

أرجو إعلامكم بأن الشركة المذكورة لم تقم بتصويب أوضاعها خلال المهلة المنوحة لها، حيث لا تزال نسبة صافي حقوق الملكية إلى رأس المال تقل عن 50%، وفقاً للبيانات المالية السنوية المدققة لعام 2021.

واستناداً لأحكام المادتين (15/ب/13) و(17/1/5) من تعليمات ادراج الأوراق المالية لعام 2018، أرجو إعلامكم بأنه سيتم:

أولاً: إيقاف التداول بأسهم الشركة المشار إلها أعلاه، وذلك اعتباراً من صباح يوم الأحد الموافق 2022/4/3.

ثانياً: إلغاء إدراج أسهم الشركة المذكورة أعلاه في بورصة عمان، والسماح بتداول أسهمها والبالغة 20 مليون سهم/دينار في سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC)، وذلك اعتباراً من صباح يوم الإثنين الموافق 2022/4/4 على أن يكون سعر سهم الشركة معوماً، وحسب البيانات التالية:



الرمزالرقتي	الرمزالحرفي	الشركة	
Code	Symbol	The company name	
131237	EMARO	إعمار للتطوير والاستثمار العقاري	

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

مازن نجيب الوظائفي/ المديسر التنفيسذي Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission

- Securities Depository Center
- -Operantions Department
- **EMMAR INVESTMENTS & REALESTATE** DEVELOPMENT company

سحه ميئة الأوراق المالية

- مركز ايداع الأوراق المالية

- دائرة العمليات

- شركة إعمار للتطوير والاستثمار العفاري





الرف 1402 (3) 402 التاريخ 1 402 (3) 402 التاريخ 1 1442 التارغ 1 1442 التارغ 1 1442 التارغ 1 1442 التارغ 1

<u>تعمیــم Circular</u> رقم (۱*۲۲*) No

Honorable Members of the ASE Good Greetings,

By virtue of the provisions of Article (11/B) of the Directives of Listing Securities on the Amman Stock Exchange, and in light of the periodic review to achieve the ASE listing conditions.

Kindly note that the following companies failed to comply with the above mentioned conditions, where the shareholders' equity is less than 50% of its paid-in capital according to the audited annual financial statements for the year 2020. Accordingly, they will be given a time limit to accommodate thier status until 31/3/2022. If these companies failed to meet the aforementioned requirements nor to provide the ASE with the annual audited financial statements for the year 2021 until 31/3/2022, the companies' shares will be delisted from the ASE and will be transferred to the OTC market.

السادة/أعضاء بورصة عمان المعترمين تحية طيبة وبعد.

استناداً الأحكام المادة (11/ب) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان، وفي ضوء المراجعة الدورية لتحقيق شروط الإدراج في البورصة على الشركات المدرجة.

أرجو إعلامكم بأن الشركات المذكورة أدناه قد أخلت بشروط الادراج في السوق الثاني. حيث انخفضت لسبة حقوق الملكية عن 50% من رأس المال المدفوع وفقاً للبيانات المالية السنوية المدققة لعام 2020. وعليه، سيتم منحها مهلة لتصويب أوضاعها حيى تاريخ عدم قيامها بنزويد البورصة بالبيانات عدم قيامها بنزويد البورصة بالبيانات المالية السنوية المدققة لعام 2021 بموعد أقصاد 2022/3/31. فسيتم إلغاء إدراج أسهم الشركات المذكورة من البورصة ونقل تداولها الى سوق الأوراق المالية غير المدرجة.



Company	الرمز Symbol	الشركة	الرقم
EMMAR INVESTMENTS & REALESTATE DEVELOPMENT	EMAR	إعمار للتطوير والاستثمار العقاري	1
DIMENSIONS: JORDAN AND EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS CORPORATION	JEOI	أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري	2
JORDAN INDUSTRIAL RESOURCES	JOIR	الموارد الصناعية الأردنية	3

Best Regards,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام..

مازن نجيب الوظائفي/ المديسر التنفيسذي Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

* CC: - Jordan Securities Commission

-Securities Depository Center.

Above mentioned companies

- Operations Department.

سبخة الميمة الأوراق المالية.

ا مركز إيداع الأوراق المالية.

+ الشركات المذكورة أعلاه

- دائرة العمليات

www.exchange.jo عسار 212466 عسار 11121 الأردن ، العرب الإلكتروس ، العرب الماكتروس ، العرب الإلكتروس ، العرب العرب العرب الإلكتروس ، العرب العرب العرب الإلكتروس ، العرب العرب الإلكتروس ، العرب العرب

